

6天DAYS 4晚NIGHTS SUPER VALUE KOREA 超值韩国游



Tour Code: 6SVK G6.4

DAY1

MEAL MOB

吉隆坡 Kuala Lumpur ✈️ 仁川 Incheon

DAY2

MEAL -/L/-

抵达仁川机场 / 仁川唐人街+松月洞童話村+三國志壁畫 / 仁寺洞+曹溪寺 / 清溪川廣場 / 東大門市場 / 仁川

Arrival Incheon International Airport / Incheon Chinatown + Songwol-dong Fairy Tale Village + Three Kingdoms Murals / Insadong + Jogyesa Temple / Cheonggyecheon / Dongdaemun Market / Incheon

DAY3

MEAL B/L/-

仁川-首爾-仁川 / 韓國文化體驗館-DIY泡菜+穿韓服體驗 / 景福宮 / 青瓦台 / 北村韩屋村 / 益善洞-傳統老街 / 韓國傳統市場-廣藏市場

INCHEON-SEOUL-INCHEON / DIY Kimchi + wearing Hanbok experience / Gyeongbukgung Palace [The Biggest Palace in Korea] / The Blue House / Bukchon Hanok Village / Ikseon-dong / Gwangjang Market

DAY4

MEAL B/L/-

仁川-首爾 / 購物站: 彩妆免税店, 高麗人參專賣店, 保肝靈專賣店 / 南山公园+爱情锁墙 【不登塔】 / 明洞圣堂+明洞商圈

Incheon - Seoul / Shopping Stop: Cosmetic Duty Free Shop, Ginseng Outlet, Boganyeong Herb Outlet / Namshan Park + Love Lock Wall / Myeongdong Cathedral & Shopping Street

**保證自費: 最新HERO塗鴉秀 - 每位USD40

**Compulsory Optional: The Painters Hero Show - USD40 p/person

DAY5

MEAL B/-/-

首爾 / 整天自由活動-不含導遊以及司機

Seoul / Free at own leisure

DAY6

MEAL B/-/-

土特产店 / 仁川国际机场 ✈️ 吉隆坡

Local Products Shop / Incheon Airport Kuala Lumpur

Shopping Stop: 1.Ginseng Shop 2.Boganyeong Medication Shop 3.Cosmetic Shop **3 Stop must visit, if customer no visit additional cost will apply **



● Korean Jajangmyeon Noodle 韓式炸醬麵+糖醋肉



● Korea BBQ Buffet 韓式烤肉吃到飽



● Korea Ginseng Chicken Soup 人參炖鸡汤



*本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.



俊旅游有限公司

Airlink Travel & Tour Sdn Bhd

No.35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan.

☎️: 603-8060 1199

W www.airlinktravel.my

F www.facebook.com/airlinktravel.my

E info@airlink-travel.com

SUPER VALUE KOREA



景福宮 首尔旅游必打卡的一站。景福宮是朝鮮王朝五大宮闈中規模最大的一座，見證了數百年滄桑變幻。

GYEONGBUKGUNG PALACE a must-see stop when traveling in Seoul. Gyeongbokgung Palace is the largest of the five major palaces of the Joseon Dynasty and has witnessed hundreds of years of vicissitudes.



好拍！韓國 3D 松月洞童話彩繪村，就像走進童話世界中，必拍可愛小木偶皮諾丘

SONGWOL-DONG FAIRY TALE VILLAGE: Super nice shot!

Korea 3D Fairy Tale Painted Village, just like walking into the world of fairy tales, the cute little puppet Pinocchio must be photographed

明洞 首尔超有人气商圈

MYEONGDONG Seoul Super Popular Shopping District

首尔逛街首选商圈非明洞莫属，这里聚集了各大韩系潮流品牌、美妆用品、免税购物中心，也是美食餐厅一级战场，有哪些必逛、必买、必吃都在这里。

Myeongdong is the first choice for shopping in Seoul. It is home to various Korean trendy brands, beauty products, duty-free shopping malls, and it is also a first-class battleground for gourmet restaurants. Every must-sees, must-buys, and must-eats is here!



北村韓屋村 座落在景福宮與昌德宮之間，六百年前這裡曾是朝鮮兩班貴族所居住的「豪宅區」，是保留著朝鮮時代(1392~1910)韓國傳統房屋韓屋的地方。

BUKCHON HANOK VILLAGE is the well-known Yangban aristocratic living area. Surrounded by ancient palaces Gyeongbokgung Palace, Changdeokgung Palace, and Jongmyo Shrine, is a place that preserves Korean traditional houses from the Joseon Dynasty (1392~1910).



益善洞 韓國必去咖啡廳/必吃甜點/古服體驗都在這！

IKSEON-DONG Korea Must Visit-Go Café/Must Eat Desserts/Ancient Clothing Experience are all here!

益善洞是一個大街道，擁有最浪漫的小巷，有許多韓屋改造的咖啡廳，文創市集、概念店和 Instagram 的，值得 餐館。行走之間 傳統韓屋 被燈光覆蓋是一種神奇的體驗。

Ikseon-dong is a big neighborhood with the most romantic alleys filled with cafes, concept stores and Instagram-worthy restaurants transformed from Hanok houses. Walking between traditional hanoks covered in lights is such a magical experience.



全新 THE PAINTERS HEROSHOW NEW 塗鴉秀

享譽全球的艺术表演！将色彩缤纷的现场绘画与前沿媒体艺术相结合的全新概念艺术表演 THE PAINTERS，重新改造并重新开放。

A new concept art performance that combines colorful live drawings with cutting-edge media art, has been remodeled and reopened.

*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.